

香港寬頻「e 食住行 繼續同行」活動（「本活動」）條款及細則：

1. 本活動包括「e 食住行 繼續同行」、「薦友齊心 抗疫同行」及「抗疫同行」。
2. 「e 食住行, 繼續同行」推廣期由香港時間 2020 年 8 月 4 日 00:00 開始至 2020 年 8 月 18 日 23:59 結束。
3. 「薦友齊心 抗疫同行」推廣期由香港時間 2020 年 8 月 4 日 00:00 開始至 2020 年 8 月 18 日 23:59 結束。
4. 「抗疫同行」推廣期由香港時間 2020 年 8 月 4 日 00:00 開始至 2020 年 8 月 18 日 23:59 結束。
5. 本活動之所有優惠不可與其他優惠同時使用。
6. 參加者參與本活動即被視為明白並願意遵守所有條款及細則，推廣優惠及獎賞數量有限，送完即止。
7. 香港寬頻有權隨時更改條款及細則而毋須另行通知。
8. 如有任何爭議，香港寬頻擁有最終之決定權。

HKBN “All-round Care starts here” campaign (“This Campaign”) Terms and Conditions

1. This Campaign includes “All-round Care Starts Here”, “Refer and share the care” and “Self-Care Starts Here”.
2. The promotion period of “All-round Care Starts Here” starts from Hong Kong Time 4 August 2020 00:00 and finishes on 18 August 2020 23:59.
3. The promotion period of “Refer and share the care” starts from Hong Kong Time 4 August 2020 00:00 and finishes on 18 August 2020 23:59.
4. The promotion period of “Self-Care Starts Here” starts Hong Kong Time 4 August 2020 00:00 and finishes on 18 August 2020 23:59.
5. All promotions in this Campaign cannot be used in conjunction with any other promotion programs.
6. By participating in this Campaign, Subscribers are deemed to acknowledge and agree to comply with the terms and conditions. Offer and Rewards are limited while stock lasts.
7. HKBN reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
8. In case of any disputes, the decision of HKBN shall be final and conclusive.

香港寬頻「CareKFC」優惠碼（「此優惠」）使用之條款及細則：

1. 此優惠只適用於登記前 120 日內未曾使用香港寬頻之家居寬頻服務計劃的客戶（「客戶」）。
2. 客戶須於由 2020 年 8 月 4 日至 8 月 18 日期間以優惠碼「CareKFC」於網上成功登記指定 24 個月或以上之家居寬頻服務計劃並於 2020 年 9 月 18 日或之前成功安裝服務方可獲「e 食住行, 繼續同行」賬額回贈及獎賞 –
 - i) 成功登記及安裝指定全新迪士尼、彼思及 MARVEL 造型系列 Home Gateway 可獲 HK\$680 及 60 張面值為 HK\$10 之肯德基禮券

- ii) 成功登記及安裝指定全新迪士尼、彼思及 MARVEL 造型系列 Home Gateway 以外之指定家居寬頻服務可獲 HK\$680 賬額回贈及 30 張面值為 HK\$10 之肯德基禮券
肯德基禮券最快於客戶安裝/啟動後成功繳交第一期賬單後的 6 至 10 個星期內郵寄至客戶的登記地址，禮券有效期以禮券上印備者為準。禮品數量有限，送完即止。
3. 客戶須於由 2020 年 8 月 4 日至 8 月 18 日期間以優惠碼「CareKFC」於網上成功登記指定 24 個月或以上之流動通訊服務計劃並於 2020 年 9 月 18 日或之前成功啟動服務方可獲「e 食住行，繼續同行」賬額回贈及獎賞 –
 - i) 成功登記及啟動月費為 HK\$200 以上之指定流動通訊服務計劃可享 HK\$300 賬額回贈，15 張面值為 HK\$10 之肯德基禮券
 - ii) 成功登記及啟動月費為 HK\$101 至 HK\$200 之指定流動通訊服務計劃可享 HK\$200 賬額回贈，10 張面值為 HK\$10 之肯德基禮券
 - iii) 成功登記及啟動月費為 HK\$100 或以下之指定流動通訊服務計劃可享 HK\$100 賬額回贈，5 張面值為 HK\$10 之肯德基禮券
肯德基禮券最快於客戶安裝/啟動後成功繳交第一期賬單後的 6 至 10 個星期內郵寄至客戶的登記地址，禮券有效期以禮券上印備者為準。禮品數量有限，送完即止。
4. 賬額回贈將於成功安裝或啟動服務後 2 個月內存入客戶的有效香港寬頻賬戶內。
5. 賬額回贈適用於日後繳交香港寬頻的服務款項，但不包括獲回贈前所累積而未繳付之結欠及預繳任何服務之費用。
6. 賬額回贈不得轉讓、不可兌換現金，亦不可與其他優惠一併使用。
7. 不論任何原因相關之組合於合約期內終止，賬戶內未使用之賬額回贈不可再作任何使用。
8. 此優惠不可與其他優惠計劃或推薦獎賞計劃同時使用。
9. 如有任何爭議，香港寬頻保留最終決定權。

HKBN “CareKFC” Promo Code (“This Promotion”) Terms and Conditions:

1. This Promotion is only applicable to subscribers who never subscribed HKBN broadband service within 120 days prior to registration (“New Subscriber”).
2. Subscriber must successfully register 24-month or above designated Home Broadband Service with promo code “CareKFC” between 4 August to 18 August 2020 and install on/before 18 September 2020 to enjoy “All-round Care Starts Here” rewards -
 - i) HK\$680 Account Rewards and 60 pcs of KFC Gift Certificate with Face Value HK\$10 for successful registration and installation of designated Disney, Pixar and MARVEL themed editions Home Gateway.
 - ii) HK\$680 Account Rewards and 30 pcs of KFC Gift Certificate with Face Value HK\$10 for successful registration and installation of designated Broadband Service plan other than Disney, Pixar & MARVEL themed editions Home Gateway.

KFC Gift Certificates will be mailed to registered address of Subscriber within 6 to 10 weeks after Subscriber paid their first invoice after installation/activation. Gift Certificate's validity is subject to that stated on the Gift Certificates. Offer and Rewards are limited while stock lasts and shall be bound by relevant terms and conditions.

3. Subscriber must successfully register 24-month or above designated Mobile Service Plan(s) within 4 August to 18 August 2020 and activate on/before 18 September 2020 to enjoy "All-round Care Starts Here" rewards -

i) HK\$300 Account Rewards, 15 pcs of KFC Gift Certificate with Face Value HK\$10 for successful registration and activation of designated Mobile Service plan(s) with monthly fee HK\$200 or above

ii) HK\$200 Account Rewards and 10 pcs of KFC Gift Certificate with Face Value HK\$10 for successful registration and activation of designated Mobile Service plan(s) with monthly fee of \$100 or above and below HK\$200

iii) HK\$100 Account Rewards, 5 pcs of KFC Gift Certificate with Face Value HK\$10 for successful registration and activation of designated Mobile Service plan(s) with monthly fee below HK\$100

KFC Gift Certificate s will be mailed to registered address of Subscriber within 6 to 10 weeks after Subscriber paid their first invoice after installation/activation. Gift Certificate validity is subject to that stated on the coupons. Offer and Rewards are limited while stock lasts and shall be bound by relevant terms and conditions.

4. Account rewards will be credited to the active HKBN account of the Subscriber within 2 months upon successful installation/activation.

5. The account rewards can be used for payment of HKBN's services but cannot be used to offset any outstanding balance incurred before the credit of account reward or prepayment of any services.

6. All account rewards are not transferable, exchangeable for cash or used in conjunction with any other promotional offers.

7. If the subscribed service is terminated within the committed contract period herein for whatever reasons, the unused amount of account rewards is not eligible to any usage.

8. This Promotion cannot be used in conjunction with any other promotion programs or referral program.

9. In case of any dispute, the decision of HKBN shall be final.

香港寬頻「CarePizza」優惠碼（「此優惠」）使用之條款及細則：

10. 此優惠只適用於登記前 120 日內未曾使用香港寬頻之家居寬頻服務計劃的客戶（「客戶」）。

11. 客戶須於由 2020 年 8 月 4 日至 8 月 18 日期間以優惠碼「CarePizza」於網上成功登記指定 24 個月或以上之家居寬頻服務計劃並於 2020 年 9 月 18 日或之前成功安裝服務方可獲「e 食住行，繼續同行」賬額回贈及獎賞 -

i) 成功登記及安裝指定全新迪士尼、彼思及 MARVEL 造型系列 Home Gateway 可獲 HK\$680 及 6 張面值為 HK\$100 之必勝客現金券

ii) 成功登記及安裝指定全新迪士尼、彼思及 MARVEL 造型系列 Home Gateway 以外之指定家居寬頻服務可獲 HK\$680 賬額回贈及 3 張面值為 HK\$100 之必勝客現金券

必勝客現金券最快於客戶安裝/啟動後成功繳交第一期賬單後的 6 至 10 個星期內郵寄至客戶的登記地址。現金券有效期以現金券上印備者為準。禮品數量有限，送完即止。

12. 客戶須於由 2020 年 8 月 4 日至 8 月 18 日期間以優惠碼「CarePizza」於網上成功登記指定 24 個月或以上之流動通訊服務計劃並於 2020 年 9 月 18 日或之前成功啟動服務方可獲「e 食住行, 繼續同行」賬額回贈及獎賞 –
 - i) 成功登記及啟動月費為 HK\$200 以上之指定流動通訊服務計劃可享 HK\$300 賬額回贈, 3 張面值為 HK\$50 之必勝客現金券
 - ii) 成功登記及啟動月費為 HK\$101 至 HK\$200 以下之指定流動通訊服務計劃可享 HK\$200 賬額回贈, 5 張面值為 HK\$20 之必勝客現金券
 - iii) 成功登記及啟動月費為 HK\$100 或以下之指定流動通訊服務計劃可享 HK\$100 賬額回贈, 1 張面值為 HK\$50 之必勝客現金券必勝客現金券最快於客戶安裝/啟動後成功繳交第一期賬單後的 6 至 10 個星期內郵寄至客戶的登記地址, 現金券有效期以現金券上印備者為準。禮品數量有限, 送完即止。
13. 賬額回贈將於成功安裝或啟動服務後 2 個月內存入客戶的有效香港寬頻賬戶內。
14. 賬額回贈適用於日後繳交香港寬頻的服務款項, 但不包括獲回贈前所累積而未繳付之結欠及預繳任何服務之費用。
15. 賬額回贈不得轉讓、不可兌換現金, 亦不可與其他優惠一併使用。
16. 不論任何原因相關之組合於合約期內終止, 賬戶內未使用之賬額回贈不可再作任何使用。
17. 此優惠不可與其他優惠計劃或推薦獎賞計劃同時使用。
18. 如有任何爭議, 香港寬頻保留最終決定權。

HKBN “CarePizza” Promo Code (“This Promotion”) Terms and Conditions:

1. This Promotion is only applicable to subscribers who never subscribed HKBN broadband service within 120 days prior to registration (“Subscriber”).
2. Subscriber must successfully register 24-month or above designated Home Broadband Service with promo code “CarePizza” between 4 August to 18 August 2020 and install on/before 18 September 2020 to enjoy “All-round Care Starts Here” rewards -
 - i) HK\$680 Account Rewards and 6 pcs of Pizza Hut Paid coupon with Face Value HK\$100 for successful registration and installation of designated Disney, Pixar and MARVEL themed editions Home Gateway.
 - ii) HK\$680 Account Rewards and 3 pcs of Pizza Hut Paid coupon with Face Value HK\$100 for successful registration and installation of designated Broadband Service plan other than Disney, Pixar & MARVEL themed editions Home Gateway.

Pizza Hut Paid coupons will be mailed to registered address of Subscriber within 6 to 10 weeks after Subscriber paid their first invoice after installation/activation. Coupon validity is subject to that stated on the coupons. Offer and Rewards are limited while stock lasts and shall be bound by relevant terms and conditions.

3. Subscriber must successfully register 24-month or above designated Mobile Service Plan(s) within 4 August to 18 August 2020 and activate on/before 18 September 2020 to enjoy "All-round Care Starts Here" rewards -
 - i) HK\$300 Account Rewards, 3 pcs of Pizza Hut Paid coupon with Face Value HK\$50 for successful registration and activation of designated Mobile Service plan(s) with monthly fee HK\$200 or above
 - ii) HK\$200 Account Rewards and 5 pcs of Pizza Hut Paid coupon with Face Value HK\$20 for successful registration and activation of designated Mobile Service plan(s) with monthly fee of \$100 or above and below HK\$200
 - iii) HK\$100 Account Rewards, 1 pcs of Pizza Hut Paid coupon with Face Value HK\$50 for successful registration and activation of designated Mobile Service plan(s) with monthly fee below HK\$100
- Pizza Hut Paid coupons will be mailed to registered address of Subscriber within 6 to 10 weeks after Subscriber paid their first invoice after installation/activation. Paid coupon validity is subject to that stated on the Paid coupons. Offer and Rewards are limited while stock lasts and shall be bound by relevant terms and conditions.
4. Account rewards will be credited to the active HKBN account of the Subscriber within 2 months upon successful installation/activation.
 5. The account rewards can be used for payment of HKBN's services but cannot be used to offset any outstanding balance incurred before the credit of account reward or prepayment of any services.
 6. All account rewards are not transferable, exchangeable for cash or used in conjunction with any other promotional offers.
 7. If the subscribed service is terminated within the committed contract period herein for whatever reasons, the unused amount of account rewards is not eligible to any usage.
 8. This Promotion cannot be used in conjunction with any other promotion programs or referral program.
 9. In case of any dispute, the decision of HKBN shall be final.

香港寬頻「薦友齊心 抗疫同行」(「此優惠」)條款及細則：

1. 香港寬頻網絡有限公司(「香港寬頻」)之現有家居寬頻及/或流動通訊服務客戶，及指定之香港寬頻企業方案有限公司(「香港寬頻企業方案」)服務之現有客戶(「推薦人」)均可參與是次推薦獎賞計劃。
2. 此優惠之推廣期由香港時間 2020 年 8 月 4 日 00:00 開始至 2020 年 8 月 18 日 23:59 結束(「推廣期」)。
3. 被推薦人必須登記指定之香港寬頻流動通訊/家居寬頻服務計劃，並於網上登記時輸入有效的「推薦人編號」。被推薦人於優惠編號欄輸入推薦人編號後凡出現「優惠不適用於此計劃，客戶可繼續完成登記程序」，該次登記將會被視作無效，不作計算。
4. 推薦人於此優惠推廣期期間，如成功推薦新客戶登記 24 個月或以上之指定家居寬頻服務或流動通訊服務計劃，推薦人及被推薦人均可獲取額外獎賞。
5. 推廣期期間，成功推薦親友登記及安裝豁免月費達 6 個月或以下之寬頻服務，推薦人及被推薦人皆可獲額外 HK\$100 big big shop 電子現金券；成功推薦親友登記及安裝豁免月費達 6 個月以上之寬頻服務，推薦人及被推薦人皆可獲額外 HK\$50 big big shop 電子現金券；成功推薦親友登記及啟動月費 HK\$160 或以上之流動通訊計劃，推薦人及被推薦人皆可獲額外 HK\$100 big

big shop 電子現金券；成功推薦親友登記及啟動月費 HK\$160 以下之流動通訊計劃，推薦人及被推薦人皆可獲額外 HK\$50 big big shop 電子現金券。

6. 電子現金券將會以電子現金代碼形式發放，電子現金代碼最快於被推薦人安裝/啟動後成功繳交第一期賬單後的 6 至 10 個星期內存入客戶的戶口內的「我的換領/優惠」，條款及細則以電子現金券上列出者為準。
7. 被推薦人必須於此優惠推廣期內成功登記並於 2020 年 9 月 18 日或之前安裝指定家居寬頻服務或啟動流動通訊服務，及於安裝或啟動後成功繳交第一期賬單，方可視為有效推薦。
8. 此優惠受香港寬頻推薦獎賞計劃 (新登記住宅服務計劃) 條款及細則約束，詳情請[按此](#)。

HKBN “Refer and share the care” (“This Promotion”) Terms & Conditions:

1. Selected Existing Subscribers with Hong Kong Broadband Network Limited (“HKBN”) Home Broadband and/or Mobile Services and Selected Existing Subscribers of HKBN Enterprise Solutions Limited (“HKBNES”) services (collectively the “Referrers”) will be eligible for participation in the referral program.
2. This Promotion starts from Hong Kong Time 4 August 2020 00:00 and finishes on 18 August 2020 23:59 (“Promotion Period”).
3. The referee must register designated HKBN Mobile Service / Home Broadband Services plan(s) and provide a valid “Referral Code” during online registration. The registration will be considered invalid and will not be calculated once “The program is not applicable. You can still continue the registration.” is appeared at the promo code column after entering the Referral Code.
4. During the Promotion Period, both Referrer and Referee can get extra rewards for successful referral of designated 24-month or above Home Broadband Service or Mobile Service.
5. During Promotion Period, when Referee successfully registers and installs Home Broadband Service with 6-mth or fewer service fee waiver, both Referrer and Referee are entitled to extra HK\$100 big big shop e-voucher ; when Referee successfully registers and installs Home Broadband Service with more than 6-mth service fee waiver, both Referrer and Referee are entitled to extra HK\$50 big big shop e-voucher ; when Referee successfully activates Mobile Service with monthly fee HK\$160 or above, both Referrer and Referee are entitled to extra HK\$100 big big shop e-voucher ; when Referee successfully activates Mobile Service with monthly fee below HK\$160, both Referrer and Referee are entitled to extra HK\$50 big big shop e-voucher .
6. E-vouchers will be granted as e-voucher codes to “My Rewards/Jetso” in account of Referrer and Referee within 6 to 10 weeks after Referee paid their first invoice after installation/activation. Terms and conditions are subject to those stated on the e-voucher codes.
7. The referral is effective only when the Referee finishes registration within the Promotion Period and successfully install/activate Home Broadband or Mobile Service on or before 18 September 2020, also successfully paid the bill of first instalment after installation or activation.
8. This Promotion is bound by HKBN Referral Program (Subscription for New Residential Service) Terms & Conditions, please [click here](#) for details.

香港寬頻 myHKBNmall 「抗疫同行」活動 (「本活動」) 條款及細則：

1. 本活動之推廣期由香港時間 2020 年 08 月 04 日 00:00 開始至 2020 年 08 月 18 日 23:59 結束 (「推廣期」)。
2. 此優惠只適用於所有香港寬頻現有客戶。
3. 推廣期期間，客戶可登入 myHKBNmall (www.hkbn.net/mall)以優惠價購買指定產品。
4. 香港寬頻保留權利修改條款和細則，更改或終止優惠，恕不另行通知。
5. 如有任何爭議，香港寬頻保留最終決定權。

HKBN myHKBNmall “Self Care Starts Here” campaign (“This Promotion”) Terms and Conditions

1. This Promotion starts from Hong Kong Time 4 August 2020 00:00 and finishes on 18 August 2020 23:59 (“Promotion Period”).
2. This Promotion is only applicable to HKBN existing subscribers.
3. During Promotion Period, Subscribers can login myHKBNmall (www.hkbn.net/mall) to purchase designated product(s) at discounted price.
4. HKBN reserves the right to amend the terms and conditions, alter or terminate the Promotion at any time without prior notice.
5. In case of dispute, HKBN reserves the right of final decision.